



## 中祥标准认证有限公司

# 业务连续性管理体系认证证书

注册号: 106625MS0713R0M

兹证明

# 厦门市爱维达电子有限公司

统一社会信用代码: 91350205705417973M

注册地址:厦门市海沧区新阳路10号

经营地址:福建省厦门市海沧区新阳路10号

评价标准:

GB/T 30146-2023/ISO 22301: 2019

《安全与韧性 业务连续性管理体系要求》 通过评价,范围如下:

储能变流器(双向)、不间断电源(交流不间断电源、逆变设备、通信用模块化 交流不间断电源、通信用高频开关电源系统、网络机柜用分布式电源系统)的设计、 生产;微模块数据中心的生产所涉及的业务连续性管理活动

发证日期:2025年03月20日 有效期至:2028年03月19日

1. 可登陆www.zxsi.com.cn查询。

2. 登陆国家认证认可监督管理委员会官方网站www.cnca.gov.cn查询

3. 获证组织必须定时接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。

认证机构地址:天津市北辰区双街镇双江道与龙兴路交口西南侧清大园19-3-101 电话:022-66585088





## Zhongxiang Standard Certification Co., Ltd.

### BUSINESS CONTINUITY MANAEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Registration number: 106625MS0713R0M

#### Attestation

#### XIAMEN EVADA ELECTRONICS CO.,LTD.

Unified Social Credit Code: 91350205705417973M

Registered address: No.10, Xinyang Road, Haicang District, Xiamen City.

Business address: No.10, Xinyang Road, Haicang District, Xiamen City,

Fujian Province

#### **Evaluation criteria:**

GB/T 30146-2023/ISO 22301:2019 "Business continuity management systems requirements for safety and toughness "

Through evaluation, the scope is as follows:

Design and production of energy storage converters (bidirectional), uninterruptible power supplies (AC uninterruptible power supply, inverter equipment, communication modular AC uninterruptible power supply, communication high-frequency switching power supply system, distributed power supply system for network cabinets); Business continuity management activities involved in the production of a micromodule data center.

Date of issue: March 20 2025

Valid until: March 19 2028

1. You can log in to www.zxsi.com.cn to inquire.

2. Visit the official website of the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China www.cnca.gov.cn for inquiries

3. The certified organization must be regularly audited and audited to be valid.

Address of the certification body: 19-3-101, Qingda Garden, southwest of the intersection of Shuangjiang Road and Longxing Road, Shuangjie Town, Beichen District, Tianjin Telephone: 022-66585088